

ហេតុអ្វីត្រូវមករៀននៅសាលាជំនាញសិល្បៈសូន្យបក្នុងខេត្តបាត់ដំបង?

1. សាលាជំនាញសិល្បៈសូន្យបក្នុងខេត្តបាត់ដំបង ជាមួយក្រុមគ្រូសារអង្គការហ្វារេពន្លឺសិល្បៈ ដែលជាកន្លែងអាចឲ្យអ្នកសហការជាមួយសិស្សទាំងនៅសាលាសិល្បៈទស្សនីយភាព និងសូន្យបក។
2. សាលាដែលឈានមុខគេ ផ្នែកគំនូរដ៏រចនា រចនាក្រាហ្វិក និងសិល្បៈសូន្យបក។ សិស្សបញ្ចប់ការសិក្សាពីសាលាជំនាញសិល្បៈសូន្យបកតែង ទទួលបានឱកាសការងារពីបណ្តាក្រុមហ៊ុនជាតិ និងអន្តរជាតិ។
3. បាត់ដំបងជាខេត្តមួយដែលមានភាពច្នៃប្រឌិតរបស់កម្ពុជា ដែលជាកន្លែងសម្បូរដោយវិចិត្រសាលសិល្បៈ ហាងលក់ទំនិញ និងអ្នកជំនាញ ច្នៃប្រឌិតជាច្រើនផង។
4. ខេត្តនេះល្អសម្រាប់សិស្ស ព្រោះថាវាមានភាពទាក់ទាញ និងសម្បូរដោយសម្ភារៈចាំបាច់គ្រប់ប្រភេទ ហើយគ្មានសំឡេងរំខាន ឬចរាចរណ៍ មមាញឹកនោះឡើយ។
5. សិស្សនឹងមានអារម្មណ៍ថាសុវត្ថិភាពក្នុងខេត្តបាត់ដំបង ព្រោះជាកន្លែងដែលមានបទល្មើសតិចតួច។

ថ្លៃសិក្សា និងកម្មវិធីសិក្សា

ពុំមានការបង់ថ្លៃពេញមួយឆ្នាំសម្រាប់ការរៀននៅថ្នាក់ត្រៀម។ សិស្សដែលមិនមានជំនាញក្នុងការគូររូបអាចស្នើសុំរៀននៅថ្នាក់ត្រៀម មុននឹងចូលរៀនថ្នាក់បណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ។ សាលានឹងចេញថ្លៃសិក្សា ក្នុងថ្នាក់ត្រៀមនេះសម្រាប់សិស្សដែលត្រូវបានទទួលឲ្យចូលរៀន។

តម្លៃ USD ៦០០០ សម្រាប់កម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ៣ឆ្នាំ នៅសាលាជំនាញសិល្បៈសូន្យបក ។

សិស្សម្នាក់ត្រូវបង់ថ្លៃសិក្សាប្រហែល USD ២០០០ ក្នុងមួយឆ្នាំ ឲ្យទៅសាលាដោយផ្ទាល់។ ក្រៅពីគ្រូបង្រៀនដែលមានសមត្ថភាពហើយនោះ សិស្សដែលសិក្សានៅសាលាជំនាញសិល្បៈសូន្យបក អាចប្រើប្រាស់នូវគ្រឿងបរិក្ខារដ៏ល្អៗរួមមាន៖ កុំព្យូទ័រជាង៤០គ្រឿង ជាមួយនឹង កម្មវិធី រចនាក្រាហ្វិក និងកម្មវិធីគំនូរដ៏រចនា កាមេរ៉ា និងឧបករណ៍ល្អៗ សូឌូឃោសម្លេង និងសូឌូឃោថតវីដេអូនិងរូប ដែលបានបំពាក់បច្ចេកវិទ្យាគ្រប់ គ្រាន់ព្រមទាំងមានបណ្តាលយសិល្បៈថែមទៀតផង ។

សាលាចូលរួមជួយបង់ថ្លៃសិក្សាដើម្បីកាត់បន្ថយការបង់ថ្លៃប្រចាំឆ្នាំអោយនៅសល់ត្រឹម USD ៧២០

សាលាជំនាញសិល្បៈសូន្យបកជាស្ថាប័នមួយមិនស្វែងរកប្រាក់ចំណេញ ដូចនេះទឹកប្រាក់ទាំងនេះត្រូវបានធ្វើឧបត្ថម្ភធុនដើម្បីទ្រទ្រង់សាលា។ សាលានឹងមានការឧបត្ថម្ភបន្ថែមតាមរយៈ កម្មវិធីជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនមានលទ្ធភាពបង់ថ្លៃសិក្សា USD ៧២០ នោះទេ អ្នកអាច ជ្រើសរើសយក "ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ" នៅពេលអ្នកស្នើសុំចូលរៀន។

របៀបស្នើសុំចូលរៀន៖ ការបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈនៅសាលាជំនាញសិល្បៈសូន្យបក

1. ដាក់ពាក្យស្នើសុំចូលរៀនតាមប្រព័ន្ធអនឡាញ តាមសារអេឡិចត្រូនិក ឬតាមទម្រង់ក្រដាស ឲ្យបានមុនថ្ងៃ ៣១ ខែ សីហា ឆ្នាំ២០២០។
2. ចូលរួមធ្វើតេស្តចូលរៀននៅសាលាជំនាញសិល្បៈសូន្យបក (១០-១១ កញ្ញា ២០២០) -សម្រាប់សិស្សស្នើសុំចូលរៀនថ្នាក់ឆ្នាំទី១ប៉ុណ្ណោះ។
3. ការប្រកាសលទ្ធផលប្រលងចូលឆ្នាំទី១នៅថ្ងៃទី ១៨ ខែ កញ្ញា ឆ្នាំ២០២០។
4. ដាក់ពាក្យសុំជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ-ក្នុងករណីតម្រូវ។
5. ទទួលយកទម្រង់ស្នើសុំ និងកញ្ចប់ហិរញ្ញវត្ថុរបស់អ្នក (ក្នុងករណីតម្រូវ)
6. ចូលរួមការតម្រង់ទិសមុនចាប់ផ្តើមសិក្សានៅថ្ងៃទី ៣០-៣១ ខែ ធ្នូ ឆ្នាំ២០២០ និងចាប់ផ្តើមចូលរៀននៅថ្ងៃទី ៤ ខែ មករា ឆ្នាំ ២០២១ ។

# កម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ របស់សាលាជំនាញសិល្បៈសូន្យបក

សិក្សាជំនាញវិជ្ជាជីវៈផ្នែកគំនូរដ៏រចនា ការរចនាក្រាហ្វិក ឬសិល្បៈសូន្យបកនៅសាលាជំនាញសិល្បៈសូន្យបកនៃ  
អង្គការហ្វារេពន្លឺសិល្បៈក្នុងខេត្តបាត់ដំបង

កាលបរិច្ឆេទដុតកំណត់ទទួលពាក្យចូលរៀន៖ ថ្ងៃទី ៣១ ខែ សីហា ឆ្នាំ ២០២០  
ទំនាក់ទំនង៖ +855 (0)12 55 61 663; 096 700 4615

ប្រព័ន្ធអនឡាញ៖ <https://phareps.org/vaas-apply-now/>

តាមសារអេឡិចត្រូនិក៖ admissions@phareps.org  
www.facebook.com/phareVAAS  
www.phareps.org/about-us-vaas



១០០% នៃសិស្សដែលបញ្ចប់ការសិក្សាពីសាលាជំនាញសិល្បៈស្នេហាប្រឡូម  
បានការងារប្រកបដោយជំនាញ និងប្រាក់ខែសមរម្យ

សិក្សា និងចាប់ផ្តើមអាជីពប្រកបដោយភាពច្នៃប្រឌិតរបស់អ្នកនៅសាលាជំនាញសិល្បៈស្នេហាប្រឡូម

ជំនាញសិល្បៈស្នេហាប្រឡូម

សាលាមានជំនាញសិល្បៈដូចជា ជំនាញស្នេហាប្រឡូម ជំនាញចនាត្រាហ្វិក និងជំនាញគំនូរដ៏រស់រវើក។ រាល់និមិត្តសញ្ញា នាមបណ្ណ បដា ផ្សព្វផ្សាយ និងកញ្ចប់ផលិតផលដែលអ្នកបានឃើញគឺត្រូវបានរចនាឡើងដោយអ្នកចនាត្រាហ្វិក។ សិល្បករស្នេហាប្រឡូមបានបង្កើតរាល់គំនូរ ផ្ទាំងគំនូរ រូបចម្លាក់ រូបថត និងភាពយន្តដែលត្រូវបានឃើញនៅតាមសាលាសិល្បៈ អាជីវកម្ម និងទីសាធារណៈ។ គំនូរដ៏រស់រវើកតាមប្រព័ន្ធអនឡាញ ឬតាមទូរទស្សន៍ដែលចូលរួមចំណែកនូវសារអប់រំ ឬរឿងរ៉ាវណាមួយ គឺត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយ អ្នកបង្កើតគំនូរដ៏រស់រវើក។

កម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ

សាលានឹងផ្តល់ជូនអ្នកនូវកម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈរយៈពេល ៣ឆ្នាំ ដែលនឹងជួយអ្នកទទួលបានជំនាញ និងការងារមានប្រាក់ខែសមរម្យ។ សិស្សនឹងទទួលបានឯកទេសទាំងផ្នែកចនាត្រាហ្វិក គំនូរដ៏រស់រវើក ឬសិល្បៈស្នេហាប្រឡូម។ ចុងបញ្ចប់កម្មវិធីសិក្សា សិស្សក៏ទទួលបានផងដែរនូវចំណេះដឹងលើផ្នែកទំនាក់ទំនង និងប្រវត្តិនៃសិល្បៈ។ សិក្សានៅសាលាជំនាញសិល្បៈស្នេហាប្រឡូមធ្វើឲ្យអ្នកទទួលបានការងារប្រកបដោយជំនាញ។

- សាលានឹងបង្រៀនដល់សិស្សនូវចំណេះដឹង និងជំនាញថ្មីៗបំផុតក្នុងវិស័យឧស្សាហកម្មច្នៃប្រឌិត
- សិស្សយ៉ាងហោចណាស់បញ្ចប់នូវបទពិសោធន៍ការងារជាក់ស្តែងរយៈពេល៣ខែ (ស្ម័គ្រចិត្ត)
- អ្នកសម្របសម្រួលការងារវិជ្ជាជីវៈរបស់យើងនឹងជួយសិស្សអោយស្វែងរកបាននូវការងារដែលមានប្រាក់ខែសមរម្យ

លក្ខខណ្ឌសម្រាប់អ្នកស្នើសុំចូលរៀន

កម្មវិធី៣ឆ្នាំរបស់សាលា បើកទូលាយចំពោះប្រជាជនកម្ពុជាដែលមានចំណាប់អារម្មណ៍ដែលមានអាយុចាប់ពី ១៧ឆ្នាំ ឬច្រើនជាងនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកជាប់ការធ្វើតេស្តសាកល្បង អ្នកអាចចូលរៀនរយៈពេល១ឆ្នាំសម្រាប់ការបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ។ ក្នុងករណីអ្នកមិនមានបទពិសោធន៍ផ្នែកសិល្បៈ ឬមិនបានជាប់តេស្តសាកល្បងនោះទេ អ្នកអាចចូលរៀនថ្នាក់ត្រៀមបាន ដោយឥតបង់ថ្លៃរយៈពេល១ឆ្នាំ ដែលអាចជួយអ្នកត្រៀមចូលរៀនបន្តនៅក្នុងកម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈរយៈពេល ៣ឆ្នាំ។



ហ្វារពន្ធសិល្បៈ	អំពីសាលាជំនាញសិល្បៈស្នេហាប្រឡូម	កម្មវិធីសិក្សា
សាលាជំនាញសិល្បៈស្នេហាប្រឡូមគឺជាសាលារៀនមួយនៅក្នុងអង្គការហ្វារពន្ធសិល្បៈ (PPS) ជាអង្គការមិនស្វែងរកប្រាក់ចំណេញមួយ ដែលជឿជាក់លើថាមពលនៃសិល្បៈដើម្បីផ្លាស់ប្តូរជីវិត។ អង្គការហ្វារពន្ធសិល្បៈ ត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយយុវជនកម្ពុជាចំនួន ៩ នាក់ ដឹកនាំដោយគ្រូបង្រៀនសិល្បៈជនជាតិបារាំងរបស់ពួកគេដែលបានចំណាយពេលវេលាកាលនៅកុមារភាព នៅក្នុងជំរឿនជនភៀសខ្លួននៅព្រំដែនថៃ។ ចាប់តាំងពីបើកអង្គការរបស់ខ្លួនក្នុងឆ្នាំ ១៩៩៥ ដើម្បីបើកថ្នាក់រៀនគំនូរមក អង្គការហ្វារពន្ធសិល្បៈបានពង្រីកបន្ថែមនូវគោលការណ៍សិល្បៈជាច្រើនប្រភេទ ខណៈពេលដែលខ្លួនកំពុងផ្តល់សេវាគាំទ្រដល់សង្គម។	សាលាជំនាញសិល្បៈស្នេហាប្រឡូមត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយមានការគាំទ្រពីដៃគូសហហិរញ្ញប្បទានរបស់បារាំង AFD និង CCFD ។ សាលារៀនបានណែនាំឱ្យមានការចនាត្រាហ្វិក និងគំនូរដ៏រស់រវើកនៅឆ្នាំ ២០១៦ ដើម្បីផ្តល់នូវឱកាសការងារ ខណៈពេលដែលមានការកើនឡើងនូវការផ្តល់សេវាកម្មនៃឧស្សាហកម្មច្នៃប្រឌិតនៅកម្ពុជា។ សាលាមានទីតាំងស្ថិតនៅក្នុងខេត្តបាត់ដំបង ក្នុងបរិវេណជាមួយគ្នានឹងអង្គការហ្វារពន្ធសិល្បៈ ដែលក៏មានជាសាលាសំដែងសិល្បៈ និងសៀក ព្រមទាំងសាលាមត្តេយ្យ។	កម្មវិធីសិក្សារបស់សាលាត្រូវបានរៀបចំឡើង និងបង្រៀនដោយអ្នកជំនាញជាតិ និងអន្តរជាតិ។ ជាទៀងទាត់ សាលានឹងពិនិត្យកម្មវិធីសិក្សាដើម្បីឱ្យទាន់សម័យកាលជាមួយនឹងឧស្សាហកម្មនាពេលបច្ចុប្បន្ន។ កម្មវិធីសិក្សារបស់សាលាគឺប្រកបដោយការច្នៃប្រឌិត ហើយថ្នាក់រៀនរបស់យើងមិនមែនជាកន្លែងសម្រាប់ក្មេងលេងនោះទេ។ សិស្សនៅសាលាជំនាញសិល្បៈស្នេហាប្រឡូម ត្រូវប្តេជ្ញាចិត្តហ្វឹកហ្វាត់ពេញម៉ោងរយៈពេល ៣ ឆ្នាំ ដើម្បីរៀបចំខ្លួនសម្រាប់ការងារឯករាជ្យ ឬធ្វើជាម្ចាស់មុខជំនួញ ឬបុគ្គលិកនៅក្នុងក្រុមហ៊ុនណាមួយ។

© Sebastia Galbany

សាលារបស់យើងមានក្រុមហ៊ុនដៃគូនៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលធានាដល់ការស្វែងរកការងារធ្វើរបស់អ្នកបន្ទាប់ពីបញ្ចប់ការសិក្សា